

Eastern Europe Regional News, February 12, 2019

Jack Corley
February 12, 2019

EASTERN EUROPE REGIONAL NEWS

February 12, 2019



STF Team Arrives in Ukraine

Ukraine, January 15, 2019

On January 15, we welcomed an STF team of five persons who came to Ukraine for a 21-day witnessing condition.

On January 16 and 17, the young people attended a welcoming workshop. [Read more ...](#)

Команда STF прибыла в Украину

Украина, 15 января 2019 г.

[15 января мы приветствовали команду STF из пяти человек, которая приехала в Украину для 21-дневного условия свидетельства. Read more ...](#)



All-Ukrainian Members Meeting

Ukraine, January 18-20, 2019

From January 18 to 20, we held an All-Ukrainian Members Meeting, whose main theme was bringing the year 2018 to a conclusion. Read more ...

Всеукраїнська зустріч членів церкви

Украина, 18-20 января 2019 г.

[С 18 по 20 января мы провели Всеукраинское собрание членов, главной темой которого было завершение 2018 года. Read more ...](#)



CARP Holds Japanese Culture Evening

Ulyanovsk, Russia, January 19, 2019

On January 19, the local chapter of CARP in the city of Ulyanovsk hosted an evening of Japanese culture.

Eighteen guests came to the event, of whom half were first-time guests. [Read more](#)

...

Вечер японской культуры КАРПа в Ульяновске

19 января 2019 г.

[19 января провели вечер японской культуры КАРПа в Ульяновске. На вечер пришло 18 гостей, половина из них были в первый раз. Read more ...](#)



Leaders Meeting in Ukraine

January 20, 2019

Right after the conclusion of the All-Ukrainian Members Meeting, all the Ukrainian city leaders and headquarters elders gathered for a two-day Leaders Meeting. [Read more ...](#)

Встреча лидеров в Украине

20 января 2019 г.

[Сразу после завершения Всеукраинского собрания членов церкви, все руководители украинских городов и старшие члены собрались на двухдневное собрание лидеров. \[Read more ...\]\(#\)](#)



Winter phase of the Peace Road project in Ryazan

Russia, Ryazan, January 19, 2019

It is again the January 19th on the calendar - the holiday of the Baptism of the Jesus Christ in Russia. This means that the winter phase of the international Peace Road project begins in Ryazan. [Read more ...](#)



Workshop with Naturopaths in Bulgaria

Sofia, January 27, 2019

On Sunday, January 27, members in Sofia, Bulgaria, organized a one-day workshop in the Peace Embassy with the title "The Universal Principles and Harmony in Ourselves and in the Universe." [Read more ...](#)

Семинар с натуропатами в Болгарии

София, 27 января 2019 г.

[В воскресенье, 27 января, члены в Софии, Болгария, организовали однодневный семинар в Посольстве мира под названием «Универсальные принципы и гармония в нас и во Вселенной». \[Read more ...\]\(#\)](#)



"Kaleidoscope of Cultures" Festival Held in Yekaterinburg

Russia, January 27, 2019

On January 27, Yekaterinburg members held an interethnic festival called "Kaleidoscope of Cultures." Among the performers were a group of young Japanese missionaries and the Second Generation children's studio named "Rays of Goodness." [Read more ...](#)

Международный фестиваль «Калейдоскоп культур» в Екатеринбурге

Россия, 27 января 2019 г.

[27 января состоялся международный фестиваль «Калейдоскоп культур», в котором приняли участие наши японские миссионеры и творческая студия детей Второго Поколения «Лучики добра». Read more ...](#)



Moldovan Unificationists Have Dialogue with Christian Orthodox Church

January 31, 2019

To commemorate World Interfaith Harmony Week, the Unification Church of Moldova held a dialogue with the Christian Orthodox Church on January 31. Read more ...

Диалог Церкви объединения Молдавии с Православной церковью

31 января 2019 г.

[В ознаменование Всемирной недели межконфессиональной гармонии Церковь Объединения Молдовы провела диалог с Христианской православной церковью 31 января. Read more ...](#)



Toast of Conjugal Love and Fidelity in Moldova

February 1, 2019

On February 1, 2019 FF of Moldova held a joint cultural event supporting the introduction of the Eurasian Creative Guild in Moldova whose representative in Moldova happens to be our partner. Read more ...

Тост супружеской любви и верности в Молдове

1 февраля 2019 г.

[1 февраля 2019 года Федерация Семей Молдовы провела совместное](#)

[культурное мероприятие в поддержку создания Евразийской творческой гильдии в Молдове, представительство которой в Молдове является нашим партнером. Read more ...](#)



Blessing Festival Held in Latvia

February 2, 2019

A Blessing Festival was held on February 2 in the Riga Peace Embassy. The officiators were Aram and Roma Karagezian, the national leaders of neighboring Lithuania. Read more ...

Фестиваль Благословения в Латвии

2 февраля 2019 г.

[Фестиваль Благословения прошел 2 февраля в Рижском посольстве мира. Руководителями были Арам и Рома Карагежян, национальные лидеры соседней Литвы. Read more ...](#)



Georgian Members Bless 12 Couples in Village

February 2, 2019

On February 2, Georgian members held a family festival in the village of Ratevani in Bolnisi Municipality in which 12 couples received the Holy Wine. A total of 60 people attended, including children; single participants also were given the Holy Wine. [Read more ...](#)

Благословение 12 пар в селе Ратевани

2 февраля 2019 г.

[2 февраля грузинские члены церкви провели семейный праздник в селе Ратевани муниципалитета Болниси, на котором 12 пар получили святое вино. Всего присутствовало 60 человек, в том числе дети; одиночные участники также получили святое вино. \[Read more ...\]\(#\)](#)